
Styrelsemöte, Föreningen Station Linné, 
Lördag den 24 nov. 2012,  kl. 10.00, hos Fredrik R i Åkersberga o på Station Linné - Skype. 

Närvarande: 

Ledamöter: 

Ordförande: Fredrik Ronquist 

Vice ordförande: Dave Karlsson - Skype 

Lennart Ågren - Skype 

Sekreterare: Gunhild Kullenberg  

(sekr.bisittare Anna-Karin Borg Karlsson 

Programgrupp: Pav Johnsson - Skype 

och Monica Orthagen 

PR-ansvarig:  Anne Wilks - Skype 

Webbansvarig: Helena Lager - Skype 

Övriga ledamöter: 

Göran Hoppe 

Eje Rosén  

 

 

 

 

 

§1 

Mötet öppnades av ordförande Fredrik Ronquist 

§2 

Föredragningslistan godkändes 

§3 

Till Sekreterare valdes Gunhild Kullenberg, till Justerare valdes Anne Wilks  

§4 

Föregående protokoll gicks igenom utan anmärkning 

§5 

Rapport av Dave Karlsson från ”bolaget”:  

 Johan Lunde är ny ledamot sedan två möten i bolaget. Johan L är arkitekt och 

byggnadsexpert och därmed en stor tillgång. 

 Bolaget kör ca 10 möten/år. 

 Budget för 2013 ej klart – pga osäkra medel .  Malaisefälleprojektet, SMTP,  är ekonomiskt 

säkrat för 3 år framåt med 6 miljoner beviljat, nästan allt det som söktes. Hoppas på mer från 

Vetenskapsrådet. 

Adj. ledamot: 
Sven Britton 

Suppleanter: 
Anders Forsman 

Karin Bengtsson  

Bertil Lundgren - Skype 

Anna-Karin Borg-

Karlsson 

Renate Foks 

Carita Brinck 

Mats Lindeborg 

Pelle Magnusson (Observatör 

SMTP) 

Kassör: Sibylle Noack 

- Skype 

mailto:fredrik.ronquist@gmail.com


 Inga ansökningar för Pelle Ms forskning beviljades, Pelle M kör därför vidare som tidigare. Ny 

ansökan skickas in med Fredrik Ronquist som avsändare, för ”mer tyngd”. 

 Emma Tinnert har sagt upp sig för nytt jobb på Ottenbys Fågelstation. 

 Boendet mkt bra tack vare samarbetet med Ölands Turistbyrå.  Betalande deltagare på 

aktiviteter  var över 2000, antal besökare var 8-10000. Senaste grupp var på 144 personer 

från olika Folkhögskolor. 

 Butiken omsätter ca 16 000 och fungerar bättre och bättre. 

§6 

Fredrik Ronquist, stiftelserapport: 

 

 Fredrik har ansökt om bidrag till byggnation av ny matsalsflygel + nytt kök + ny 

kontorsbyggnad, på tillsammans 6 miljoner + två ansökningar till vetenskapsrådet ang. 

forskningsnätverk. Ritningar och bygglov beräknas till ca 250000.  

Ansökan om 2-3 miljoner har gjorts till Allmänna Arvsfonden för nya lokaler - Naturskola 

Linné och möteslokal Linné + restaurering av dammen 

 Ansökan av medel för byggande av Naturskola görs till Allmänna Arvsfonden. 

 Vetenskapskommittéen måste bli större.  

 Ytterligare byggnationer planeras för lagerlokal, insektsarkiv, nytt tak och nya ytterväggar. 

 Mildred von Platen har tipsat om Marie-Claire Cronstedts Stiftelse. 

 Sven Britton ska tala med Erna Möller, som tidigare var med i Wallenbergstiftelsen. 

 

§7 

Föreningen har 12400 på kontot. Medlemsantalet är 160. Vi bestämde att gå ut med 

medlemsförfrågan i samband med övrig info i vår. Kostnad ca 5000. 

§8 

Markförvärvet har gått i stå. Fredrik återtar kontakt. 

§10 

50-årsjubileum 2013.   

Varken Hovet/Kungen eller Antonia A:son Johnson kan komma den 8 juni. Nytt datum avvaktas. 

§11 

I stora drag bestämdes att firandet börjar 13.00 med tre presentationer, på Folkhögskolan: 

historia – Antonia(?), Gunnar Bergström 

nutid – Dave 



framtid - Fredrik.  

 

Därefter färd till SL, där det kommer att finnas en historisk utställning – ansvarige Gunhild + Anne, 

skålning i champagne m snittar, Kungen knyter ihop ett band av dåtid + framtid. 

18.00 festmiddag med lättsamma inslag, t.ex. bildspel av Gunhild. 

Festkommittén föreslogs bestå av: Gunhild K, Eje R, Anna-Karin B, Lennart Å,?, Monica A?, Inga G?,? 

Festresurser är: Karin B, Dave K, Lisa T,  Gunnar B och Pav J. 

Sammankallande är Gunhild K. 

§12 

Kommande möten 2013: 

9 februari, Styrelsemöte, 10.00 – 12.00. 

27 april - Styrelsemöte kl. 10 - 12  + Årsmöte kl. 13 – 14 + aktiviteter. Staffan Ulfstrand 

föreslås och tillfrågas som föreläsare. 

21 sept. – Höstmöte kl. 10 – 12 + aktiviteter 13 – 17. Utflykt till ”vår egen” äng. 

 

Övrigt: 

Strandskogsområdet: Helena Lager ska vara med på tomtägarnas möte, för SL räkning, och bevakar 

då SLs roll i området. 

Jubileumsfirandet ska vara med i ”årsutskicket”. 

Hemsidan uppdateras och blir bättre och bättre – mkt tack vara Anne W. 

 

Vid pennan    Justerare  

 

Gunhild Kullenberg   Anne Wilks  


